
   
 

  

Åbent referat fra bestyrelsesmøde 4-3-2024 kl. 16.30-18.00 
 

Sted Online   

Deltagere 

 

Frits Rasmussen, Charlotte Weiss, Torben Hocksdahl og Jørgen Torpe Kann 

Sekretariatet: Camilla Petersen 

Afbud Orla Hoppe 

Forberedelse af generalforsamlingen: 

Det aftaltes, at dokumentet ”Forandring i dansk tennis” kort nævnes i formandens mundtlige beretning. Det 

er ikke et spørgsmål, der kan tages stilling til på nuværende tidspunkt. 

Det er desuden relevant at redegøre for aftalen mellem DTF og DGI, og at det nu er den, vi arbejder med. 

Formanden fremlægger desuden forslaget til kontingentændringerne, som JTU støtter op omkring. 

Der drøftedes desuden forslag til kandidat den sidste plads i bestyrelsen. 

 

Forandring i dansk tennis: 

Bestyrelsen drøftede det oplæg, der er kommet fra en kreds af 25 klubber. Der er nogle punkter, som vi 

godt kan genkende, men punktet på DTF’s generalforsamling handler om, hvilke personer, der skal ind i 

bestyrelsen.  

Der var opbakning til et notat fra formanden for JTU, som også vil blive nævnt på DTF’s generalforsamling. 

 

Deltagelse i DTF’s generalforsamling: 

Det aftaltes, at Frits, Charlotte og Jørgen deltager. Torben finder ud af, om han kan deltage. 

Desuden drøftedes regler om stemmeafgivning. 

 

Rene DGI-klubbers deltagelse i trænersamlinger: 

JTU har fået en henvendelse fra en af DGI-konsulenterne samt nogle klubber, om det vil være muligt at åbne 

op for trænersamlingerne, så rene DGI klubber også kan deltage, ved at betale for deltagelse. 

Bestyrelsen finder det vanskeligt at åbne op for generel deltagelse i trænersamlinger, da det vil undergrave 

den indgåede aftale. Det besluttes derfor, at rene DGI-klubber ikke vil kunne deltage i trænersamlinger. 

 

Næste møde: Aftales efter JTU’s generalforsamling  


